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Protokoll efter styrelsemöte 2022-06-13 

Mandag 13:e juni 2022 
kl.18-00 hos Judith 

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnades behörigen av Stefan Olhede. Närvarande: Stefan Olhede, Maria 

Biliouri, Judith Grahm. Olga Svanlund kom senare (under punkt 4). 

2. Föregaende protokoll 
Stefan, Olga underskriver protokollet 220601 och Maria laddar upp det på 

webbsidan. 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordning godkändes. 

4. Ekonomi 
4.1 Judith rapporterade efter mötet med Handelsbanken (13 juni). Vi kör med 

Nytorget på samma sätt, de fortsätter ha samma fullmakt. 
4.2 Judith presenterade saldot från kontot. 

5. Rapporter 
5.1 Stefan ska åtgärda hur P (IPage) kan logga in på one.com. 

5.2 Stefan ska uppdatera ordförandes namn på one.com. 

5.3 Judith samordnade med C.F.L (revisor) och E.Vw (Nytorget) om 

revisionsberättelse. 
5.4 Styrelse bestämde städning av hissgolv genom Maries Puts och Städ AB. Maria 
svarar på mejlet. 
5.5 Styrelse bestämde att gamla styrelsemedlemmar får betald för de möten tills de 
slutat. 

5.6 Judith rapporterade att K.S. (arkitekt) vill ha tillbaka projektmaterialet. Olga ska 
skicka detta. 

5.7 Judith rapporterade att de ska komma att klippa gräset och hämta sopporna 
under v.24. 

5.8 Styrelse godkände Stefans förslag angående Gazis blomládor. 
5.9 Stefan skriver till NKG om Gazis armatur. 

6. Ovriga frågor 
6.1 Maria sätter upp återvinningsbilder och text i soprummet. 
6.2 Maria ska skicka protokoll från mars till juni via epost till C.F.L och E.W. 
6.3 Maria och Judith markerar upp platser för cykel/barnvagn/rullstol rum. 
6.4 Judith undersöker om vi kan ha en container. 
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6.5 Styrelse skickar mejl till bottenvaningsbostadsrättsinnehavarna att ta hand om 

sina uteplatser. 

6.6-lga tar ansvar för protokollet efter stämman. 

7. Nästa möte sker med nyvalda styrelsemedlemmar efter årsstämman. 

Protokollförare 

Maria Biliouri 

Justeringsmän 

Stefan Olhede Judith Grahm 
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